
Eriävä mielipide infralautakunnan päätökseen 

 

Kuntalain ja hallintolain mukaan oikaisuvaatimus on käsiteltävä kiireellisesti. 

Äänestyksen perusteella infralautakunta palautti oikaisuvaatimukset käsiteltäväksi edeltävä päivänä 
kaupunginvaltuuston kokouksessa jätetyn yksityisteitä koskevan valtuustoaloitteen yhteydessä. 
Oikaisuvaatimusten ja valtuustoaloitteen yhdistäminen aiheuttaa sen, että oikaisuvaatimuksia ei kyetä 
käsittelemään kiireellisesti. 

Ohessa on linkit oikeuskanslerin ja oikeusasiamiehen asiaa koskeviin ratkaisuihin: 

https://www.oikeusasiamies.fi/r/fi/ratkaisut/-/eoar/809/2020 

https://oikeuskansleri.fi/-/oikaisuvaatimus-on-kasiteltava-kiireellisesti 

https://www.oikeusasiamies.fi/r/fi/ratkaisut/-/eoar/3197/2019 

https://oikeuskansleri.fi/-/oikaisuvaatimus-olisi-tullut-kasitella-kiireellisena 
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